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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 17-01-2024 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Patty Schurink, 
Hay Engels,  

Adviseurs: Hay Mulders, Mariet Roelofs, Luuk Haegens (tot 
20.30) 

Gasten: Anita Rongen, Peter Duijkers en Jan Hermans.   
Afwezig m.k.: Ellen Jacobs, Peter van Berlo 
Afwezig z.k.: - 

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Verfraaiing luiercontainer Met gemeente contact opnemen Lisa 22-02-24  

2 Kermis jubileum Nadenken om hier iets mee te 

doen 

Allen 30-02-24  

3 Kermisoverleg Aanmelden Lisa 31-01-24  

4 Leefbaarheidssubsidie Aanvragen Marco 31-01-24  

 
01. Opening en berichten van verhindering: 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering. 

Afmeldingen zijn binnen van Ellen en Peter. 
 

02: Verfraaiing luiercontainer 
Anita en Peter zijn aangesloten in verband met de doorverwijzing van de gemeente die zij hebben 
ontvangen. Zij hebben hier een verzoek ingediend voor het verfraaien van de luiercontainer bij de 

ingang van het Beukenhofje. Vanuit de gemeente zijn ze hiervoor doorverwezen naar onze dorpsraad. 
Vanuit de dorpsraad komt de vraag naar voren of dit wel de juiste manier en weg is. Uitgelegd hoe 

prioriteitsgelden werken, middels het aanvraagformulier. Het Beukenhofje geeft aan dat zij dit niet als 
hen taak ervaren en vragen zich dan ook af hoe het met het onderhoud dan gesteld is. Marco geeft aan 
dat het snoeien van hagen voor rekening van de gemeente is. De straat kan dit meenemen in het 

groenonderhoud. Vanuit de dorpsraad wordt dit als een onderdeel van de reconstructie en het 
herplaatsen van de luiercontainer gezien. Dit project is in die zin niet geheel afgewerkt. Wij gaan 

hiermee terug naar de gemeente om te kijken of dit geen onderdeel van Groen is en het daar beter 
past. Dit wordt vervolgens teruggekoppeld aan het bestuur van het Beukenhof.  
 

03. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Arbeidsmigranten Schiksedijk.  

- Status Kerk 
- Opschoondag 2024 
- Data vergaderingen zijn verstuurd in vorige mail, deze waren al eerder verstuurd, maar hier 

brak de maand april op. In april is de dorpsraadsvergadering op de 17e.  
- Overleg verkeer  

 
04. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Uitnodiging receptie prins Martijn I. Het bestuur zal hierbij aanwezig zijn, net als bij de 
recepties van de Jeugdcarnaval en de Boorebrulluft. 
- 80 jaar bevrijding. Er gaan verschillende routes door dorpen van de gemeente. Er gaat 1 

route door America. Er is een vraag gesteld aan dorpen/verenigingen om hier iets in te 
betekenen. De Werkgroep Oud America heeft gereageerd en gaan iets doen, alsook Comité 

“De Zwarte Plak”.. Vanuit de Dorpsraad hoeft niets te gebeuren en is geen verdere actie 
nodig.  
- De notulen van de Kermisbijeenkomst op 11 december vanuit de gemeente zijn gekomen. Marco en 

Patty waren hierbij aanwezig, dit is de vorige vergadering besproken. Gisteren is hier een bericht over 
gekomen dat er tot op heden zich maar 3 partijen gemeld hebben die in gesprek willen (met gemeente 

en De Kermisgids). De vraag is dat als er meer mensen dit willen dit voor 22-01 kenbaar gemaakt moet 
worden. Lisa gaat aan Monique doorgeven dat wij dit ook willen vanuit America.  
- Reminder aanvragen Leefbaarheidssubsidie 



 

 - 2 - 

Wij hebben reminder Leefbaarheidssubsidie 2024 ontvangen. Deze is vóór 1 februari 2024 aan te 

vragen. Marco zal dit aanvragen.  
- Uitnodiging dorpsradenoverleg 22-01 om 19.30 uur. Er is niemand aanwezig die kan aansluiten. Lisa 

zal een afmelding sturen.   
- Aanvraag prioriteitsgelden pinautomaat Carnavalsvereniging. De aanvraag is binnengekomen vanuit de 
carnavalsvereniging, maar het hele dorp mag gebruik maken van de pinautomaat. Voorheen werd altijd 

de pinautomaat van Henk Aarts geleend, maar in verband met overname van het bedrijf is dat niet 
meer mogelijk. De kosten bedragen € 988,03 eenmalig. Het is een gezamenlijke pinautomaat voor het 

dorp en verdere toekomstige servicekosten worden onder de gebruikers betaald. Niemand staat hier 
negatief tegenover, verzoek wordt doorgezet naar de gemeente.  
- Annulering derde bijeenkomst klankbordgroep vernieuwen accommodatiebeleid d.d. 18 januari in Aan 

de Brug. 
- Bericht van gemeente Chantal Komus (energiecoach gemeente). Chantal geeft aan dat ze graag een  

kennismakingsgesprek willen over, hoe meer bereikbaarheid te genereren via wijkblaadje, flyers etc. Dit 
willen ze inplannen om te bespreken. Vanuit de dorpsraad zien wij hier niet de meerwaarde van in. Ook 
omdat wij het dorpsblaadje niet beheren. Wij zijn uiteraard wel bereid om berichtgeving via facebook te 

delen. Lisa zal dit aan Chantal doorgeven en haar ook de contactgegevens van de redactie van Het 
Peelklokje geven.  

 
05. Notulen vorige vergadering 
- Er zijn geen op een/of aanmerkingen.  

 
06. Lopende zaken 

Jeugdoverleg: Zoals eerder aangegeven zijn verenigingen aangeschreven om bij de Koningsspelen aan 
te sluiten, maar hier zijn weinig reacties op gekomen. Activiteitencommissie Ouderraad vanuit de school 
gaat hier iets nieuws voor regelen. Het idee is om een speurtocht in elkaar te zetten die langs 

verenigingen gaat.   
 

Bijeenkomst Verkeer: 
Marco en Lisa zijn afgelopen maandag naar de bijeenkomst van verkeer geweest. Samen met dorpsraad 
Meterik was dit een kennismaking met het team verkeer (bestaande uit 3 personen).  

De insteek van het nieuwe team is vooral om dingen samen te doen en elkaar te versterken. Ze willen 
goed en makkelijk bereikbaar zijn en ook eerlijk aangeven hoe het ervoor staat en of iets wel of niet 

kan.  
Ze hebben de oproep gedaan aan ons om door te geven wat er met betrekking tot verkeer speelt en dit 

met ze te delen. Het team verkeer heeft een eigen e-mailadres waarop wij ze mogen benaderen.  
Ook wordt de campagne veilig verkeer anders ingestoken. Deze wordt half 2024 gemeentebreed 
opgepakt (dus niet meer per straat/wijk), dat in de gehele gemeente hetzelfde thema onder de 

aandacht wordt gebracht. Hier willen ze ook input vanuit de dorpen voor, zodat ze dit in 2025 verder 
kunnen spitsen op waar behoefte aan is. Zij zullen tegen die tijd ook om input vragen.   

 
Tijdens het overleg hebben Marco en Lisa al een aantal actuele verkeerszaken genoemd zoals de situatie 
Lorbaan, snelheid Nusseleinstraat, parkeren in centrum en stoep Hoebertweg.  

De vraag in dit overleg is, wat is er nog meer wat we door kunnen geven. Onder de aanwezige leden 
worden nog aanvullend genoemd: 

- Nusseleinstraat en Pastoor Jeukenstraat klinkers stoep kapot. Dit veroorzaakt gaten.  
- Spoorweg: De gele varkensrug is in het donker erg slecht te zien, kan hier met reflector gewerkt 
worden.  

- Door sneeuwval en ijzel is Wouterstraat erg glad. Hier wordt namelijk niet gestrooid. De Wouterstraat 
grenst ook aan de bassischool, waar een oversteekplaats is en door de vele schaduw in de straat is het 

hier erg lang spek glad. Kan deze straat worden opgenomen in de strooiroute? 
 
Lisa zal deze punten delen met het team verkeer. Het voornemen is dat zij ons halfjaarlijks uitnodigen 

voor een overleg.  
Hierop aansluitend geeft Marco aan dat er deze een Raadsvergadering is geweest. Hierbij kwam ook de 

verkeerssituatie Lorbaan aan de orde. De wethouder heeft toegezegd dat er iets aan de belijning van de 
weg wordt gedaan. Met bredere fietssuggestiestroken wordt het rijgedeelte voor auto’s smaller 
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gemaakt. De weg is binnenkort aan de beurt voor onderhoud. Op wat voor termijn ‘binnenkort’ is, is niet 

duidelijk, maar volgens de wethouder wordt het naar voren gehaald.   
 

Wonen in America:  
- Werkgroep en toekomstige bewoners zijn nog in afwachting van de welstandsbespreking over de 
tekeningen.  

 
Flexwoningen Kerkbosweg:  

- Vanuit Raad is ingestemd met beschikbaar stellen van gelden. Moet nog in de vergunningsprocedure 
komen.  
 

Eco-Erf:  
- Hier is niets meer over bekend. De gemeente heeft hier nog geen beleid voor, wat het niet eenvoudig 

maakt.   
 
America Left:   

- Er is een leuke samenwerking tot stand gekomen met de fanfare. Per 17 februari worden er 6 
peuterpop bijeenkomsten georganiseerd. 1 groep zit al vol, komt nu een 2e groep. Groep bestaat uit 10 

personen.  
- Er is met WLZ gestart per 1 januari. Er zijn nieuwe vacatures uitgezet voor zorgmedewerkers.  
 

Verkeer: 
- Marco vorige week bij de afspraak geweest over het punt Zwarte Plakweg, Graafsebosweg. Deze 

melding was eerder door Nellie en Arno gedaan bij de gemeente, waarbij ze op locatie zijn komen 
kijken. In overleg met aanwonenden is het probleem opgelost. De heg wordt iets lager gemaakt. De 
gemeente constateerde dat het wegdek slecht is, dat is genoteerd.   

Een idee wat geopperd werd was om een spiegel te plaatsen, maar deze gaat er niet komen omdat de 
gemeente bang is dat er dan teveel op de spiegel geconcentreerd wordt en niet op de weg en fietspad.  

Er staat daar nog wel een paaltje wat iets het zicht belemmerd, er wordt gekeken of deze iets anders 
gemaakt kan worden of iets verzet.    
- Lamp Turfsteker doet het nog steeds niet. Mariet heeft dit al meerdere malen gemeld, ook Lisa heeft 

dit gemeld, maar geen terug koppeling gehad. Lisa mailt nogmaals.  
 

RIVM 
- Iedereen heeft link van rapport gekeken, kijk vooral naar de conclusies. Vooral benieuwd naar de 

reactie van Prorail.  
-  Met raadsleden is na de presentatie van de rapportage nabesproken, op 1 partij na was iedereen er. 
Zorgen zijn uitgesproken. Wens transparante schermen is ook nog eens neergelegd. Het is veel tekst en 

documenten. Brief van college dat ze voornemens zijn geen transparante schermen te plaatsen is 
gisteren uitgebreid in de raadvergadering besproken. Het was een informerende vergadering (niet 

besluitvormend). Alle partijen hebben bedenkingen over deze brief, en ze geven aan om alle opties nog 
eens te bekijken alvorens te zeggen ‘we doen dit niet’. Advies is uitgesproken om de zaak te 
heroverwegen. De Wethouder heeft aangegeven dat hij bij zijn standpunt blijft.    

De collegebesluiten rammelen aan alle kanten. Voorstel voor vervolg is dat de werkgroep de politieke 
partijen aanschrijft en hen de vinger aan de pols laat houden.   

 
Trilling onderzoek Spoor 
- Dit loopt, uitslag komt over 2 jaar.  

 
Dagwinkel 

- Deze is vandaag 17-01 geopend. Marco heeft namens dorpsraad bloemetje gebracht.   
 
Ommetje 

- Zaterdag is de presentatie bij Kern met Pit.  
 

100 jaar Kermis 
- Wellicht leuk om bijvoorbeeld een nostalgische schommel of zweefmolen te laten komen. Dit 
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ook met De Kermisgids bespreken of zij daar iets in kunnen betekenen. Goed om wellicht de 

horeca te informeren over het jubileum.  
 

Balgooien 
- Stellen zijn benaderd. 5 stellen + 1 boerenbruidspaar. Er is 1 stel doorgeschoven naar 
volgend jaar vanwege verhindering.  

 
Kerstocht  

- Mariet heeft 1 reactie gekregen dat de stops iets te dicht achter elkaar waren. Bij meerdere 
mensen is bericht gekomen dat de insteek teveel leek op vorig jaar, waardoor mensen 
aangeven mogelijk af te haken als dit niet veranderd.   

- Mensen hebben De Bondzaal gemist op het einde door onduidelijkheid.  
- Vorig jaar was er meer sfeer toen dit buiten op het plein was, met vuurkorven etc. 

 
Zonnepanelen Dorperpeelweg 
- Het hele gebied van spoor tot aan vissers (beide kanten Dorperpeelweg) is aangewezen als 

zonneparkgebied. Dit is in overeenstemming gebeurd met de aanwonende.  
- Vanuit dorpsraad hebben wij hier niets meer van vernomen. Partijen zijn met name in 

gesprek met aanwonende.  
 
Arbeidsmigranten Schiksedijk 

- De eerdere vergunning die was goedgekeurd, is terug gedraaid. Vergunningsverzoek voor 
het onderbrengen van 144 arbeidsmigranten is nu opnieuw ingediend. 

- De buurt is weer actief en paraat.  
 
Kerk 

Er gaan geruchten rond in de wandelgangen over het bestaan van de kerk. Er wordt gekeken 
naar een herbestemming van de kerk, dit ligt bij de kerkfederatie op verzoek van het bisdom. 

Hierbij wordt aangegeven dat ze het belangrijk vinden dat het een bestemming krijgt dat voor 
het dorp is.   
 

Opschoondag 2024 
- De landelijke opschoondag is op 23 maart 2024. Lisa informeert of we hier weer bij aan 

willen sluiten. Hier staat iedereen positief tegenover. Als we hetzelfde aantal deelnemers als 
vorig jaar evenaren geeft Lisa aan extra hulp nodig te hebben met de indeling. Patty geeft 

aan te willen helpen.  
 
07. Rondvraag 

- Hay M: Bij de provincie is een nieuwe verordening openbaar vervoer voor minima. Vervoer in America 
vervoert ook mensen naar Horst voor de Voedselbank. Vervoer America wil kijken met de wethouder om 

dit te vergoeden vanuit deze verordening, omdat er in America geen openbaar vervoer is.  
 
08. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.33 uur de vergadering.  
 


